
Protokoll - Styrelsesammanträde  
med Tomelilla Golfklubb  
måndagen den 10 juni 2024, kl 18.00-20.30 i Klubblokalen  
  
  
 
 

Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 
Siv Jensen 
Lisa Jönsson  
Albin Henriksson  
Ullamaija Johannesson  

  Rasmus Norlander  
Therese Dykh  
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  

 
 

Ej närvarande:  Henrik Jönsson 
  Thomas Lindberg  
  Kristian Hägglund, representant bolaget 
 
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§  3 Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.  
 
 
 
 



§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar om att det inte hänt något särskilt sedan föregående 
sammanträde. 
Ulla-Stina Lindberg informerar om att man kan söka Projektstöd för 65+ och att det 
finns en ”Bidragsbibel för golf”. 
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian har förhinder idag. Styrelsen diskuterar samarbetet med bolaget och ger 
ordföranden i uppdrag att ta upp vissa frågor när han närvarar vid bolagets nästa 
styrelsesammanträde. 
 

 
§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Verksamheten löper på. 
 Damkommittén:   Verksamheten löper på. 
 Herrkommittén:   Verksamheten löper på. 
 Juniorkommittén:  Verksamheten löper på. 
 Medlemskommittén:  Inget. 
 Tävlingskommittén:  Verksamheten fortskrider. 

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 
 
 
§ 9  Verksamhet, Medlemskommittén, Bidragsansvarig  
 
Styrelsen diskuterar vidare kring medlemskommittén utifrån föregående 
sammanträde.  
 
Styrelsen beslutar att avvakta med eventuell fortsatt kontakt med Per Lindroth och 
först fortsätta försöka få fram någon/några personer som vill ta tag i 
medlemskommittén som man under hösten kan arbeta tillsammans med för att ta 
fram en eventuell arbetsplan. 
 
Spelträning för nya medlemmar. 
 
Styrelsen beslutar genomföra detta den 1 juli kl 17.00-20.00 på korthålsbanan och 
ordföranden får i uppdrag att diskutera med Henrik J om han kan ta fram någon 
form av quiz och kolla med Kristian om eventuella priser – kanske rangebollar. 



Styrelsen beslutar också att genomföra en liknande aktivitet den 19 augusti. 
Ordföranden kollar med Henrik om ytterligare regelutbildning under hösten. 
 
Ordföranden tar åter upp frågan om att utse någon till ny bidragsansvarig. Denna 
fråga måste lösas innan nästa årsmöte. Han uppmanar samtliga att fundera på detta 
och komma med förslag framöver. 
 
 
 
§ 10 Övriga frågor  
 

 Inbjudningar från RF SISU – Idrottens dag 27 september. I Tomelilla deltar 
Kastanjeskolan. Ordföranden prata med juniorkommittén om detta. 

 Invigning av sommarlovsaktiviteter den 18 juni 14.00-17.00. Juniorkommittén. 
 

 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 12 augusti 18.00 i klubblokalen. 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Christina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 


